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Schriftelijke vragen 

Datum: 11 januari 2022 

Aan de voorzitter van de raad

Steller vraag: D66

Onderwerp: Waterbus Veerplein naar Hooikade 

Geacht College,

Zoals we weten, is de provincie Zuid-Holland verantwoordelijk voor de aanbesteding voor 
het vervoer van personen over water (oftewel, de Waterbus). Maar zoals we in de RIB 
kunnen lezen, zijn de Drechtsteden ambtelijk vertegenwoordigd in het projectteamoverleg 
van de Provincie met Blue Amigo en is er intensief overleg met de gemeenten. Met die 
gedachten stellen wij het college van burgemeester en wethouders onderstaande vragen:

- Wat de reden is geweest om in de wintermaanden de route Zwijndrecht - Dordrecht 
Hooikade te schrappen?;
- Hoeveel passagiers maken gebruik van de route Zwijdrecht - Dordrecht Hooikade (zowel in 
de zomer als in de winter)?;
- Is er onderzoek gedaan onder de gebruikers van de Waterbus m.b.t. de nieuwe 
dienstregeling?;
- Welke (financiele) consequenties zijn er wanneer er toch in de wintermaanden van 
Zwijndrecht naar Dordrecht Hooikade wordt gevaren?;
- Hoe ziet de zomerdienstregeling Zwijndrecht- Dordrecht Hooikade eruit?;
- Hoe kijkt het college van b&w aan tegen de nieuwe dienstregeling?;
- Welke rol/positie heeft de gemeente Zwijndrecht precies in het aanbestedingsproces 
(gehad)?;
- Heeft de gemeente de mogelijkheid om het contract en daarbij de dienstverlening aan te 
passen (zodat in de wintermaanden gevaren wordt op Zwijndrecht - Dordrecht Hooikade)?

Met vriendelijke groet, 

Sabine Schipper 
Fractievoorzitter D66


